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Interpelacja 

  

 Z informacji medialnych wynika, że firma PKS w Ciechanowie w niedługim okresie 

zakończy działalność. Uderzy to nie tylko w mieszkańców powiatu ale również w 

mieszkańców Ciechanowa którzy na co dzień korzystają z usług tego przewoźnika. 

1. Czy władze miasta mają w planach prowadzenie rozmów z władzami powiatu lub 

województwa, aby postarać się znaleźć rozwiązanie tego problemu? 

 Np.pomoc przy szukaniu ewentualnego inwestora który mógłby przejąć ten sektor usług 

przewozowych który pozostanie po PKS. 

 

 

 

 

  

 

 

 


